

QUESTIONNAIRE

Complete name of the enterprise/company

GROUP VENETO LLC

Name, surname and position of the managing director of the enterprise/company

Zhiblov Oleksandr Georgiyovych, Director.

Contact data of the enterprise/company and of the person authorized to work with foreign partners (postal address, e-mail, telephone,/fax)

Hudymenko Olena, eshvets@temp.com.ua

LLC GROUP VENETO

27 Gorkogo Str,

18005, Cherkasy, Ukraine

Tel. +380 472 71-67-27

Fax. +380 472 71-67-25

Enterprise/company profile

Founded in 1908, as a metal-processing production, then named “TEMP”, the enterprise grew over the years into a large machine-building plant. This was the main specialization of the plant for many years.

In late 1990s there opened a production of orthopedic mattresses. In 2009 there started the production of the mattresses and textile under brand VENETO.

In 2015 the enterprise was renamed to LLC GROUP VENETO and involved another production – of soft and cabinet furniture.

The production branches include:

- Production of frame beds, transformation mechanisms for the furniture,
- Production of logistics appliances, steel pallets,
- Production of mattresses and textile for home,
- Production of outdoor children's playgrounds and training equipment.
- Wood-processing production
- Furniture production (sofas, wardrobes, wooden beds, bedroom sets, etc)

If the enterprise/company already exports to foreign markets?

Which products/services?

Germany – logistics (transportation) appliances

Poland – frame beds (for the JYSK network)

France – frame beds, fittings

Italy – frame beds

Belarus – frame beds, transformation mechanisms

Latvia – equipment for outdoor training playgrounds

What regions (countries) are of particular interest for your enterprise/ company regarding exports operations? Which

products/ services your enterprise/company is ready to export?

CIS countries – Equipment for children's and sports playgrounds, furniture, bedroom sets

Countries of EU - Equipment for children's and sports playgrounds

What infrastructure or investment projects, tenders abroad are of particular interest for the enterprise/company regarding your

participation?

We're interested in tenders concerning metal-processing and production of steel constructions.

АНКЕТА

Полное название предприятия

Общество с ограниченной ответственностью «Группа Венето»

Ф.И.О. руководителя (с указанием должности)

Згиблов Александр Георгиевич, директор

Контактные данные предприятия и лица, ответственного за взаимодействие с иностранными партнерами (почтовый адрес, электронный адрес, телефон факс).

Худименко Елена

eshvets@temp.com.ua

ООО «Группа Венето»

ул. Горького 27

Черкассы, Украина, 18005

Тел. +380 (472) 716727

Факс. +380 (472) 716725

Краткая информация о предприятии.

Предприятие "ТЕМП" основано в 1908 году занималось металлообрабатывающим производством. За годы работы предприятие выросло в крупный машиностроительный завод. Металлообработка была основной специализацией завода в течение многих лет.

В конце 1990-х годов открыто производство ортопедических матрасов. В 2009 году началось производство матрасов и текстиля под брендом Венето.

В 2015 году предприятие было переименовано в ООО «ГРУППА ВЕНЕТО» и налажено производство продукции мягкой и корпусной мебели.

Отрасли производства следующие:

- Производство каркасных кроватей, механизмов трансформации для мебели,
- Производство логистического оборудования, стальных поддонов,
- Производство матрасов и текстиля для дома,
- Производство уличных детских площадок и тренажерного оборудования,
- Древесно-подготовительное производство

- Производство мебели (диваны, шкафы, деревянные кровати, спальные гарнитуры и т.д.)

На рынках каких стран предприятие уже осуществляет экспорт; какой продукции/услуг?

Германия - логистическое (транспортное) оборудование

Польша - каркасные кровати (для сети JYSK)

Франция - каркасные кровати, фурнитура

Италия - каркасы кроватей

Беларусь - каркасы кроватей, механизмы трансформации

Латвия - оборудование для уличных тренажерных площадок

Какие регионы (страны) интересуют предприятие с точки зрения экспортной деятельности; виды продукции услуг предприятие готово поставить на эти рынки?

Страны СНГ - оборудование для детских и спортивных площадок, мебели, спальных гарнитуров

Страны ЕС - оборудование для детских и спортивных площадок

Какие инфраструктурные, инвестиционные проекты, тендеры за рубежом интересуют предприятие с точки зрения участия в них?

Мы заинтересованы в тендерах, касающихся металлообработки и производства стальных конструкций.